
Presentació candidatura representant famílies  TAC Osona i programa 

actuació 2025-2029 

 

El meu nom és Carme Guinovart Garriga  i des del juny de 2021 que vaig sortir 

com a candidata electa a  les eleccions, he estat membre de la Junta i Patronat 

en representació de les famílies de les persones ateses al Centre Especial de 

Treball TAC OSONA . 

Han transcorregut quatre anys des de llavors i tal com preveuen els Estatuts 

finalitza la meva vinculació tenint  l’opció de poder presentar de nou la meva 

candidatura en les eleccions 2025 pel propers quatre anys. En aquest context i 

en la meva condició de sòcia activa i familiar d’una persona atesa al CET TAC 

Osona he valorat de tornar a presentar la meva candidatura amb l’objectiu 

principal de completar projectes en marxa tant generals però de manera especial 

els que afecten al CET Tac Osona  i aportant el meu granet de sorra a la millora 

contínua de la tota la institució . 

Pels familiars que no em coneixeu, dir-vos que des de sempre he tingut interès 

en l’atenció social a les persones i aquesta inclinació la vaig convertir en la meva 

professió que  ha estat el Treball Social . 

Em vaig diplomar en Treball Social per la Universitat de Barcelona  l’any 1986 i, 

complementat posteriorment la meva formació amb diversos estudis de Post-

Grau del que destacaria el 2011 l’assoliment del  Màster en Envelliment Actiu de 

la Universitat de Vic . 

La meva trajectòria professional  s’ha desenvolupat dins dels àmbits de l’atenció 

Geriàtrica i de Cures pal·liatives. La principal tasca desenvolupada  durant molt 

anys ha estat d’atenció directe a persones malaltes i les seves famílies en les 

dificultats derivades dels problemes de salut i les seves repercussions  socials  , 

tant en processos de convalescència com en malaltia crònica avançada i final de 

vida . En aquest sentit conec la importància de l’acompanyament social en el 

context de les dificultats davant els reptes vitals personals i familiars que cal 

afrontar davant els processos de discapacitat, malaltia crònica o  mort d’una 

persona estimada. 



La decisió d’involucrar-me en el treball de la Fundació Sant Tomàs fa quatre anys 

es va derivar en el meu interès del sempre pel món social i en l’atenció dels 

col·lectius socials amb dificultats , així com la convicció que com a familiars que 

les vivim no ens podem quedar al marge del treball que una entitat com 

l’Associació Sant Tomàs ha fet i està fent a la comarca d’Osona en l’atenció a 

les persones amb  discapacitat intel·lectual i dificultats en el seu 

desenvolupament  al llarg de totes les etapes de la vida . 

Les raons per tornar-me a presentar són les mateixes que les exposades però 

amb un matís fonamental , que és el major coneixement de l’abast del treball que 

s’està fent en tots els serveis i com hi he pogut aportar des del meu àmbit de 

coneixement i també  des de la perspectiva de  familiar des de que m’hi vaig 

incorporar el 2021. 

En aquest sentit voldria destacar d’aquests quatre anys  tres avenços en relació 

a les persones usuàries i les famílies que són claus per continuar millorant la 

participació i el benestar de tots :  

-El canvi dels estatuts que han fet possible que els persones usuàries tinguin un 

representant electe com a patró a la Junta.  

-El Pla Estratègic desenvolupa accions en relació a les necessitats i 

preocupacions familiars en un model d’atenció conjunt persona- família i amb un 

objectiu específic d’accions en relació a la inserció laboral i formació  

-La periodicitat  del grups de participació de famílies i sobretot el  seguiment i 

retorn en les reunions de famílies que s’està fent de les accions que han generat. 

-La constitució de un mètode de treball amb  comissions de treball mixtes entre 

membres del patronat  i professionals de la institució  que ha apropat les visions 

i facilitat l’assoliment de iniciatives consensuades. A totes les comissions hi ha 

membres de junta que són familiars.  

Hi ha molta feina feta i molta per fer que queda ben recollit en el Pla Estratègic  

que vam definir entre tots de forma participada. En aquest sentit crec que un 

segon període de quatre anys, ara que ja conec i estic involucrada en  projecte 

en marxa   la meva aportació podria ser productiva i de valor per la Institució . 



Si finalment surto elegida recolzada amb els vostres vots  em sentiré molt 

honrada de poder seguir col·laborant i vetllar conjuntament amb la resta de 

membres de la Junta , patronat , professionals i famílies a que  les persones amb 

discapacitat intel·lectual i dificultats en el seu desenvolupament d’Osona 

continuïn disposant dels serveis de Sant Tomàs així com  participar en  completar 

les accions de millora previstes i assegurar que aquestes  que continuïn enfocats 

a continuar-los oferint una tracte càlid, just i humà, en definitiva una vida de 

màxima qualitat i  dignitat.  

 

Torelló , 21 de maig de 2025  

 


